
PALLIPÕNNIS JAGATI TARKUSI JA NÕUANDEID VÄIKELAPSE KÕNE ARENDAMISEKS

14.septembril toimus sõime ja kõige nooremate aiarühmade lastevanemate koosolek,
kuhu oli kutsutud ka lasteaia logopeed Anne-Ly Savason.

  

  

Logopeed Anne-Ly Savason rääkis lastevanematele 1-3 aastaste laste kõne arengust ning
tutvustas kõne arengut toetavaid mänge ja raamatuid. Samuti jagas nõuandeid, mida teha siis,
kui laps ei kasuta kõnet. 
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